
 
PROTOKÓŁ NR 0012.10. 4.2015 

z posiedzenia doraźnej Komisji ds. przygotowania projektu zmian 
uchwały dot. tzw. Budżetu Obywatelskiego 

 
w dniu 31sierpnia 2015r. 

 
 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, pokój nr 129 A. 
Czas posiedzenia:  godz. 15.00 – 15.40. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz inne osoby, zgodnie                    
z załączoną listą obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2. Dyskusja w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 
 Jastrzębia-Zdroju na temat „Budżetu Obywatelskiego” Miasta Jastrzębie- 
 Zdrój. 
 
3.  Zakończenie posiedzenia.  

 
 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia.  
 
Posiedzenie Komisji otworzył przewodniczący Tadeusz Markiewicz. Przywitał 
radnych oraz gości będących na posiedzeniu.  
  
Ad. 2. 
Dyskusja w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych                         
z mieszkańcami  Jastrzębia-Zdroju na temat „Budżetu Obywatelskiego” 
Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Radni przeprowadzili dyskusję dotyczącą ankiety dot. budżetu obywatelskiego.  
 
 
Norbert Małolepszy 
Przeglądałem pytanie, osobiście nie mam uwag, o kształcie uchwały będą 
decydowali radni. Czy te pytania ankietowe ulegną jeszcze korekcie? 
 
Sławomir Żmudziński – Doradca Prezydenta  
W gazecie zostanie opublikowany materiał w obecnie przedstawionym kształcie.  
Trudno byłoby teraz formułować jakieś założenia do projektu, jeśli rozmawiamy 
to nie można jeszcze ostatecznych propozycji biorąc pod uwagę kolejne 
planowane spotkania.  
 
Ryszard Piechoczek 
10 września odbędzie się spotkanie z przewodniczącymi zarządów jednostek 
pomocniczych, która może wnieść wiele do dyskusji i propozycji, musimy jednak 
mieć swoją koncepcję do przedstawienia.  
 



 
Tadeusz Markiewicz 
Spotkanie, które odbędzie się 10 września br. będzie miało na celu zasięgnięcie 
informacji również odnoszących się do punktów w ankiecie.  Obecnie do kształtu 
ankiety jako radni nie wnosimy uwag. Ankieta zawiera wszystkie niezbędne 
elementy.  
Na kolejne spotkanie w dniu 10 września br. o godz. 16.00 zapraszamy pana 
Doradcę, panią Prezydent, jak również wszystkie zainteresowane osoby. 
Zaproszenia trafiły imiennie do każdej jednostki pomocniczej miasta.  
 
Ad. 3. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Tadeusz Markiewicz 

Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.  
 
 
Protokołowała     
Agnieszka Bąk 
 
       

  Przewodniczący Komisji 
    

                TADEUSZ MARKIEWICZ 


